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De fractie heeft de volgende vragen:

ln november 2019 heeft de VLP vragen gesteld naar aanleiding van een publicatie van de Maag
Lever Darm Stichting. Hieruit bleek dat Roosendaal onderaan staat in de top 50 van slechtst
presterende gemeenten op het gebied van de beschikbaarheid van openbare toiletten. Over de
antwoorden op deze vragen, en op vragen van de Roosendaalse Lijst en fractie Wezenbeek, is in de
commissievergadering van 30 januari 2O2O verder overleg geweest met de wethouder. Wethouder
Koenraad gaf aan met een plan te zullen komen voor verbeteringen op dit dossier.

Wethouder Koenraad heeft hierop op 13 oktober 2020 raadsmededeling 50-2020 Openbare
toiletten Roosendaal met de raad gedeeld. Op de eerste pagina hiervan staat dat dit ook deels een
uitwerking is van de motie 'Openbare toiletten'van juli 2016. Een motie van ruim vier jaar geleden

dus.

Naar aanleiding van dit plan maakte op donderdag 26 november jongstleden de voorzitter van RoGeP
gebruik van de inspraakmogelijkheid bij de gemeenteraad. Hij gaf onder andere twee belangrijke
tekortkomingen van het plan van aanpak uit de raadsmededeling aan. Ten eerste, hoewel er nu

volgens de voorzitter RoGeP in het centrum van onze gemeente geen enkel openbaar
rolstoelvriendelijk toilet is (ook niet in de Roselaar), komt er in het huidige plan straks ook slechts één

dergelijk toilet beschikbaar. Volgens de voorzitter RoGeP is dat nog steeds verre van voldoende voor
het centrum van onze gemeente. Er is duidelijk behoefte aan meer rolstoelvriendelijke toiletten in ons
centrum.

Ten tweede blijkt dat er bij evenementen in onze gemeente vaak totaal niet, of geen autonoom
bruikbare, rolstoelvriendelijke toiletten aanwezig zijn, ondanks dat dit wel in de
evenementenvergunning is opgenomen.

Na deze inspraak heeft de VLP contact gezocht met RoGeP. RoGeP gaf daarbij aan dat zij graag

meer betrokken hadden willen zijn bij de totstandkoming van het plan voor openbare toiletten. RoGeP
pleit onder meer voor het specifiek noemen van daadwerkelijk beschikbare openbare toiletten en hun

locaties in plaats van horeca in het algemeen te benoemen. De voorstellen in het plan vindt RoGeP
nu te vrijblijvend. RoGeP is voorstander van het in de commissievergadering van 30 januari 2020
door de VLP geopperde idee, om van een leegstaand pand in de binnenstad een ruime openbaar
toiletlocatie te maken. lets wat diverse andere partijen en wethouder Koenraad in de vergadering een
interessant voorstel noemden.
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De VLP heeft de volgende vragen voor wethouder Koenraad:

1. Hoe heeft u bij de totstandkoming van dit plan overleg gehad met RoGeP?

2. Heeft u een conceptversie van uw plan gedeeld met RoGeP?

3. Wat vindt u van de inspraakreactie van de voorzitter RoGeP op uw plan?

4. Bent u bereid meer dan het ene door u geplande rolstoelvriendelijke toilet te realiseren in ons

centrum?

5. Waarom heeft u de suggestie van de VLP van een leegstaand pand in onze binnenstad een

specifiek ingericht toilet-pand te maken niet meegenomen in het plan?

6. Wat vindt u van de constatering over het ontbreken van (autonoom) toegankelijke

rolstoelvríendelijke toiletten bij evenementen?

7. ls dit punt volgens de wethouder goed genoeg gewaarborgd in de vergunningen van

evenementen?

8. Hoe controleert de gemeente nu bij evenementen de naleving van dit punt uit de vergunning?

9. Wat vindt de wethouder van het voorstel van de voorzitter van RoGeP om de diverse

evenementenlocaties te voorzien van een permanent rolstoelvriendelijk openbaar toilet(-groep)?

10. ls de wethouder, met de door RoGeP aangeboden informatie, bereid met een verbeterde versie

van haar plan van aanpak voor openbare toiletten te komen?

Namens de fractie van VLP,

Alex Raggers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Hoe heeft u bij de totstandkoming van dit plan overleg gehad met RoGeP?

Rogep en gemeente Roosendaal hebben gesprekken gevoerd over de openbare toiletten in

Roosendaal.

2. Heeft u een conceptversie van uw plan gedeeld met RoGeP?

Rogep is betrokken in het proces om tot een uitvoeringsplan te komen en heeft inzage in de stukken
gehad.

3. Wat vindt u van de inspraakreactie van de voorzitter RoGeP op uw plan?

Rogep is een belangenorganisatie die opkomt voor rolstoelafhankelijke mensen en is gespecialiseerd

in fysieke toegankelijkheid.

ln Roosendaal streven we naar een inclusieve samenleving. Dat betekent dat we streven naar een

omgeving waar mensen, met en zonder beperking, mee kunnen doen. ln de gemeente wordt al veel

gedaan dat bijdraagt aan inclusie; Vele plannen worden jaarlijks gemaakt en uitgevoerd.

ln het doorlopende proces om te komen tot een inclusieve samenleving is het belangrijk dat

belangenorganisaties vertegenwoordigd zijn zoals o.a. Rogep.

4. Bent u bereid meer dan het ene door u geplande rolstoelvriendelijke toilet te realiseren in ons
centrum?

Om te komen tot voldoende beschikbare, bereikbare en toegankelijke openbare rolstoelvriendelijke

toiletten, werd eerst een inventarisatie gedaan in Roosendaal. Op basis hiervan wordt vastgesteld wat
nodig is in het centrum van Roosendaal.

ln ieder geval wordt een nieuwe toiletunit in het Huis van Roosendaal en in de Roselaar geplaatst die

voldoet aan de eisen voor toegankelijkheid.

5. Waarom heeft u de suggesfie van de VLP van een leegstaand pand in onze binnenstad een

specifiek ingericht toilet-pand te maken niet meegenomen in het plan?

De suggestie van de VLP is opgenomen in het plan en wordt onderzocht.

6. Wat vindt u van de constatering over het ontbreken van (autonoom) toegankelijke

rolstoelvriendelijke toiletten bij evenementen?

Er wordt momenteel een plan uitgewerkt om het mogelijk te maken dat op evenemententerreinen

rolstoelvriendelijke bereikbare en toegankelijke toiletten beschikbaar komen. Er wordt nagedacht over

een mobiel of vast rolstoelvriendelijk toilet.

7. ls dit punt volgens de wethouder goed genoeg gewaarborgd in de vergunningen van

evenementen?

zie punt 6

8. Hoe controleert de gemeente nu bij evenementen de naleving van dit punt uit de vergunning?

zie punt 6

9. Wat vindt de wethouder van het voorstel van de voorzitter van RoGeP om de diverse

evenementenlocaties te voorzien van een permanent rolstoelvriendelijk openbaar toilet(-groep)?
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10. ls de wethouder, met de door RoGeP aangeboden informatie, bereid met een verbeterde versie
van haar plan van aanpak voor openbare toiletten te komen?

We richten ons nu eerst op de uitvoering van het openbare toilettenplan dat er nu ligt en daarna

komen de evenementen aan bod.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te he

Hoogachtend, '
Burgemeester en wethouders van Roosehdaal,

De secretaris, De burgém


